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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 7/2015 

Sportovní komise,  

které se uskutečnilo 

v úterý 13. 10. 2015 od 19:00 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

Přítomni:  Bc. Iva Kotorová, Ing. Jitka Holasová. Mgr. Petr Kuneš, Jiří Pošík, Robert 

Musílek,  

Omluveni:  Petr Krejčík 

 

Zápis: 

 

1. Předsedkyně komise seznámila členy sportovní komise s rozhodnutím pana 

Petra Krejčíka o odstoupení ze sportovní komise. Důvody jsou pracovní a 

rodinné. Návrh na odvolání P. Krejčíka a zvolení J. Mísařové bude odeslán 

k projednání Radě města. 

Odpovídá: Iva Kotorová 

2. Sportovní komise se shodla s vytvořením nových kritérií a zásad pro 

přidělování dotací na rok 2016. Tento materiál bude předložen starostovi 

města. 

 Odpovídá: Iva Kotorová 

3. Členové sportovní komise nenašli mezi sebou názorovou shodu na pořádání 

Gala večera sportu. Proto jsou v zápise uvedeny jednotlivé názory členů. 

Iva Kotorová: Navrhuje podpořit akci v menším rozsahu a spíš jako možnost 

prezentace oddílů (historie, současnost, úspěchy…) a oslavu sportu ve městě 

jako takového. Bez oceňování jednotlivců. 

Jiří Pošík: Souhlasí s pronájmem kina, představením jednotlivých oddílů a 

poděkování těm, kteří si to dle mínění a uvážení jednotlivých oddílů 

zaslouží. 

Jitka Holasová: . Při pravidelném konání je obtížné vybírat každý rok někoho 

k ocenění - pokud možno někoho jiného ( ať´ už činovníka nebo např. nějaké 
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úspěšné mládežnické družstvo). 

2. Ocenění místních dobrovolných trenérů, vedoucích oddílů a jiných 

dobrovolníků (nejen ve sportu) , pokud si vzpomínáte, proběhlo vloni na jaře 

v židovském dvojdomku u příležitosti měsíce pro rodinu. Od nás bylo 

oceněno cca 5-6 osob. 

3. Oceňování mládežnických družstev - je zde jen fotbal, hokejbal, basket, 

snad florbal u DDM. 

4. Jednotlivci - je pravda, že bychom se tak možná dozvěděli o některých 

místních individuálních sportovcích, kteří někde sportují, mají úspěchy a my 

o tom nevíme.  

5. Příprava prezentace a její přednesení v kině - opět další práce pro vás 

dobrovolné trenéry a vedoucí 

6. Ocenění - poděkování ano, souhlasím, ale líbilo by se mně to méně 

okázale (např. večeře starosty s trenéry ,  přijetí úspěšného sportovce na 

radnici apod.) 

Jitka Holasová také oslovila předsedy jednotlivých oddílů TJ Jiskra a 

takovýto je výstup: Gala večer - z oslovených oddílů  mně všichni až na 

jeden napsali, že gala večer ne. Jeden se vyjádřil, že mu to je jedno. Někteří 

napsali, že proti určitému oceňování nejsou, ale rovněž by uvítali jinou 

formu.  Prezentace sportu bez oceňování - tuto formu nikdo nezmínil. 

Petr Kuneš: Starosta města může ocenit sportovce osobním poděkováním na 

radnici a následně informováním v Leknínu. Myslím, že to dostatečně splní 

účel, se kterým nám byla akce představena. Peníze a energie, které by to 

stálo se mohou nasměrovat na sport přímo. 

Robert Musílek: Souhlasí s představou pana starosty. 

  

Zapsala:  Bc. Iva Kotorová, v.r. 


